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Geachte voorzitter/leden, 
 
Tijdens de behandeling van de nota Energiek Drenthe heeft gedeputeerde Klip u een 
aantal toezeggingen gedaan (toezeggingen 6 tot en met 9). Daarnaast heeft de  
gedeputeerde aangegeven u te informeren met betrekking tot onze parkmanagement-
initiatieven in Drenthe (toezegging 5). Met deze brief willen wij u op de hoogte bren-
gen van onze vorderingen. 
 
Zowel het onderzoek naar een CO2-neutraal Drenthe alsook de studie naar de moge-
lijkheden van een revolving fund voor particulieren is in gang gezet. Wij verwachten de 
eerste resultaten medio oktober en zullen u deze en onze conclusies en aanbevelin-
gen dan ook zo spoedig mogelijk ter informatie toezenden.  
Tevens is door een van de insprekers tijdens de behandeling van de nota Energiek 
Drenthe geopperd dat het gewenste vermogen van 15 megawatt aan windenergie in 
Coevorden mogelijk niet zal worden gehaald. De stand van zaken is als volgt. Het 
Windpark Coevorden is vanwege ecologisch onderzoek teruggegaan van 5 naar 4 
molens. Inmiddels leveren molens tussen de 3 en de 3.6 megawatt, een totaal van 
14.4 megawatt. Daarnaast wordt 0.6 megawatt in Nijeveen gerealiseerd. Dit initiatief 
valt binnen de criteria zoals wij deze hebben vastgesteld. Echter, mocht Defensie 
overgaan tot aanschaf van molens van 3 megawatt, dan zal ook een initiatief van  
KWind (2 megawatt) betrokken worden bij de realisatie van de gewenste  
15 megawatt. 
Inmiddels hebben wij u, conform toezegging 9, zowel de nota Energiek Drenthe als 
het uitvoeringsprogramma doen toekomen. 
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De tussenevaluatie ten aanzien van al onze parkmanagementinitiatieven is de afgelo-
pen maanden uitgevoerd door een extern bureau. Het rapport zal eind september met 
alle parkmanagementorganisaties worden besproken en u in oktober worden toege-
stuurd. 
 
Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Hoogachtend, 
 
gedeputeerde staten van Drenthe, 
 
 
 
 
 , secretaris , voorzitter 
 
jd/coll. 
 


